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Uprednostnenie projektov verejno-súkromného partnerstva (PPP) pred eurofondmi označil exminister
dopravy Pavol Prokopovič za hlavnú chybu vlády pri financovaní výstavby diaľnic. Ako ďalej uviedol, PPP
projekty mali byť len doplnkom. Tvrdenie ministerstva dopravy, že ak sa nepodarí realizovať PPP projekty,
budú sa diaľnice financovať z eurofondov, je vraj totálne nezmyselné, nepravdivé a nerealizovateľné.
Podľa neho fondy Európskej únie sa čerpajú dlhodobým spôsobom, od začiatku prípravy projektu až po jeho
finálne ukončenie s účasťou zástupcov EÚ v tendrových komisiách.
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